
PROTOKÓŁ  ZEBRANIA RADY OSIEDLA SKOLWIN 

W DNIU 07 LIPCA 2015 R. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla (RO) w dniu 25 maja 2015 r. 

3. Sprawy różne: 

 Sprawozdanie przewodniczącej walnego zebrania Stowarzyszenia „Skolwin           

i My”; 

 Sprawozdanie przewodniczącej z walnego zebrania Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Skolwin”; 

 Omówienie realizacji zadania „Rewitalizacja skolwińskich cmentarzy”; 

 Ocena festynu osiedlowego „Powitanie lata 2015” oraz akcji poboru krwi  

w siedzibie RO Skolwin; 

 Sprawozdanie członka Zarządu RO p. A. Kowalewskiej z pierwszego etapu 

bezpłatnych porad prawnych z siedzibie RO oraz wizyty delegacji 

samorządowców z Ukrainy; 

 Sprawozdanie z realizacji spraw zgłoszonych przez mieszkańców podczas 

dyżurów; 

 Korespondencja bieżąca. 

 

4. Podjęcie uchwał: 

 

 Uchwała nr 6/15 – powołanie komisji stałych i doraźnych oraz inwentaryzacyjnej 

(min. 3 członków RO); 

 Uchwała nr 7/15 – przystąpienie do konkursu na działania integrujące 

mieszkańców, promujące osiedle lub remontowo-inwestycyjne ogłoszonego przez 

Komisję ds. Inicjatyw Społecznych RM Szczecin (kwota do zagospodarowania na 

osiedlu: 5000,00 zł); 

 Uchwała nr 8/15 – zakupienie pieczątki dla wiceprzewodniczącej RO oraz dysku 

USB (ok. 650,00 zł); 

 Uchwała nr 9/15 – zatwierdzenie planu finansowo-rzeczowego na II półrocze 

2015 r. 

 

Ad. 1. Zebranie prawomocne – lista obecności w załączeniu. Przewodnicząca 

zaproponowała w porządku obrad zamianę pkt. 3 na pkt. 4, co zostało jednogłośnie przez 

walne zebranie przyjęte. 

Pan Owsianowski zaproponował podjęcie dodatkowej uchwały popierającej inicjatywę 

mieszkańców w sprawie rewitalizacji ulic Nowy Świat, Łomżyńska, Olchowa i Stolarska. 



Uchwała została odłożona do następnego spotkania z uwagi na brak oryginałów podpisów 

mieszkańców. 

Ad. 2. Protokół z posiedzenia Rady Osiedla z dnia 25 maja 2015 r. został przyjęty; 

głosowało 11 osób: za 7; przeciw 2; wstrzymało się 2. 

Ad. 3. Przewodnicząca RO poinformowała zebranych o przebiegu spotkań, w których 

uczestniczyła, reprezentując RO na terenie osiedla (Stowarzyszenie SiM, Spółdzielnia 

Mieszkaniowa „Skolwin”). Podziękowała za wkład w organizację wyjątkowo udanego 

festynu „Powitanie Lata 2015”, szczególnie podkreśliła zaangażowanie Honorowych 

Dawców Krwi w zorganizowanie mobilnej akcji poboru krwi w siedzibie Rady Osiedla. 

Wyraziła zadowolenie z możliwości publicznego przedstawienia nowego składu Rady 

Osiedla.  

Ponadto radni zostali zapoznani z pismem radcy prawnego BRM p. Joanny Martyniuk w 

sprawie Statutu Osiedla oraz statusu „dróg prywatnych”; otrzymali informację, iż Referat 

Samorządów Osiedlowych nie organizuje nieodpłatnych szkoleń komputerowych dla 

członków RO, a także z wnioskiem poinwentaryzacyjnym o likwidację zniszczonego i 

zużytego mienia. 

Z kolei radny B. Owsianowski przedstawił przebieg realizacji zadania rewitalizacji 

nieczynnych skolwińskich cmentarzy. 

Następnie radna A. Kowalewska zdała relację z pierwszego spotkania mieszkańców z 

prawnikiem w ramach bezpłatnych porad prawnych w siedzibie RO oraz wizyty w Skolwinie 

delegacji samorządowców z Ukrainy. Podzieliła się nowym pomysłem na rozwijanie u dzieci 

i młodzieży idei samorządności. 

Sprawy zgłoszone przez mieszkańców podczas dyżurów i droga pocztową dotyczyły: 

 Zaopiniowania projektu przebudowy ulicy Nowomiejskiej; 

 Zaopiniowania nazwy nowej ulicy „Porannej rosy”; 

 Zaopiniowania zamiaru dodzierżawienia terenu przy ulicy Wodnej; 

 Koszenia i zabezpieczenia przejazdów kolejowych; 

 Uporządkowania ulicy Ułanów Krechowieckich/Łużycka; 

 Postawienia koszy na śmieci na placu zabaw przy ul. Artyleryjskiej; 

 Cyklicznego porządkowania terenu przy obiekcie scenicznym „Kamyczek”; 

 Dodatkowego oznakowania ulic (znak B17); 

 Zagospodarowania terenu boiska przy ulicy Orłowskiej; 

 Zainteresowanie seniorów zorganizowanymi formatami opieki. 

Wnioski radnych: 

–  Informacje dot. Korespondencji w miarę możliwości przekazywać drogą e-mail; 

–  Opiniowanie dzierżawy gruntu, nazw ulic należy przyjmować drogą uchwały; 



– Zaprosić na spotkanie Rady Osiedla organizacje pozarządowe oraz instytucje lokalne 

działające na terenie osiedla. 

Ad. 4. Podjęto uchwały: 

 Uchwła 7/15 – powołanie komisji stałych i doraźnych oraz inwentaryzacyjnej 

Członkowie rady powołali komisję inwentaryzacyjną w składzie: 

Marcin Błański 

Adriana Nowakowska 

Elżbieta Szymańska-Sęk 

Głosowało 12 osób: za 12; przeciw 0. 

Zdecydowano, że rada będzie pracowała w systemie zadaniowym. 

 Uchwała nr 8/15 – przystąpienie do konkursu na działania integrujące mieszkańców, 

promujące osiedle lub remontowo-inwestycyjne ogłoszonego przez Komisje ds. 

Inicjatyw Społecznych RM Szczecin 

Głosowało 12 osób: za 9; przeciw 1; wstrzymujący się 2; 

 Uchwała nr 9/15 – zakupienie pieczątki dla wiceprzewodniczącej RO 

Głosowało 11 osób: za 11; przeciw 0; 

 Uchwała nr 10/15 – zatwierdzenie planu finansowo-rzeczowego na II półrocze 2015 r. 

Głosowało 10 osób: za 10; przeciw 0; 

 

Na tym zebranie zakończono. 

 

Protokołowała: 

Mirosława Rzeszótko 

 


